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Jonkman, Ronald

Van: Rutger | Autotechniek Luttenberg <Rutger@autotechniekluttenberg.nl>
Verzonden: 9 oktober 2019 20:29
Aan: Griffie Raalte
Onderwerp: RE: raadsvergadering 10 oktober 2019

Dat mag ook openbaar. 
 
Hieronder mijn e-mail/brief, 
 
Beste Raadsleden,   
 

Op 3 oktober 2019 heeft de gemeente Raalte een inspraakavond gehouden om de voorkeurslocatie voor 
woningbouw in Luttenberg toe te lichten. Die avond heb ik een opmerking gemaakt over de 
invloedscirkels/veiligheidscirkels van ons LPG-tankstation. 
  
Ik vraag uw aandacht voor het volgende punt: veiligheid. Ik heb onderstaande tekening uit het rapport ‘advies – 
locatiekeuze Luttenberg’ gehaald. 
(https://www.raalte.nl/sites/default/files/Advies-locatiekeuze-Luttenberg.pdf) 
  

 
 
Toelichting cirkels: 
er staan 3 zwarte, gestippelde cirkels getekend, 
-          in het noorden de gasinstallatie; 
-         aan de Luttenbergerweg is de grootste cirkel het gasvulpunt. Hier vullen gastankwagens de gasinstallatie; 
-         de kleine cirkel is waar gas getankt kan worden; 
-         de 2 blauwe cirkels zijn invloedsgebieden waar een verhoogd groepsrisico aanwezig is. 
  
De straal van het invloedsgebied is 150 meter groot. Deze geldt voor LPG-tankstations vanaf het vulpunt voor LPG 
en het reservoir.  
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(https://www.infomil.nl/onderwerpen/veiligheid/bevi-revi/vragen-antwoorden/bevi-activiteiten/@112206/lpg-
tankstations/) 
De  
  
Dat betekent dat de blauwe cirkel van 150 meter om zowel de gasinstallatie als om het gasvulpunt had moeten 
staan. Dat is nu niet het geval. De cirkel om het gasvulpunt mist. Dat betekent dat er in de praktijk een veel hoger 
groepsrisico op de voorkeurslocatie voor woningbouw bestaat dan nu aangenomen wordt. 
 
Graag zou ik inzicht willen krijgen in de berekening van het groepsrisico die ongetwijfeld is gemaakt. Ten eerste om 
te zien of de cirkels goed zijn toegepast en daarnaast ben ik benieuwd of hierin ook de bestaande bebouwing 
is meegenomen (2,4 personen per huishouden). De bestaande bewoning van de wegen (Luttenbergerweg, 
Harmelinkstraat, Helmichstraat, van Kettenstraat, van Maurickstraat, etc.). 
  
Al met al vraag ik me af waarom gemeente Raalte kiest voor een locaties waar de veiligheid van burgers niet 
gegarandeerd kan worden. Dit aspect lijkt me toch op nr 1 staan bij de keuze voor een woningbouwlocatie? Het 
verhogen van het groepsrisico betekent het accepteren van meer slachtoffers. Wil de gemeente Raalte dit? 
 
En daarbij: zijn de toekomstige bewoners van dit gebied zich bewust van dit risico? Dat verwacht ik niet. 
 
 
  
Alvast dank voor uw reactie, 
  
  
Met vriendelijke groet, 
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